

UNITED COLLEGE
THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG
Scholarships and Awards

張宏毅本科生卓越研究獎

Joseph Wang Ngai Cheung Undergraduate Research Excellence Awards (2019-2020)

目的 Aim

此獎項由聯合書院校友張宏毅先生捐資成立，旨在鼓勵本院同學積極開發他們感興趣的研究領域，並表揚他們在研究方面的傑出表現。

This award was established through a generous donation of an alumnus of United College, Mr. Cheung Wang Ngai Joseph. It aims to encourage outstanding undergraduate students to engage in research in fields of their interests and to recognize and award excellence in their achievements.

獎額及獎金 Number and Value

獎額兩名，每名港幣一萬元。

There are two awards, in the amount of HK\$10,000 each.

申請資格 Eligibility

1. 所有本院本科生均可申請，申請者須獲指導老師或院系聯絡人提名。

All undergraduate students of United College are eligible to apply. Candidates for these awards are to be nominated by their supervisors or the College Departmental Coordinators.

2. 申請人須曾參與獨立或自主學習的研究項目，例如畢業論文、研討會簡報、期刊論文等，並在研究潛能方面有卓越表現。

Applicants should be participants in some aspect of an independent/self-directed learning research project such as a final year thesis, conference presentation, published paper etc., and have demonstrated an exemplary ability and /or potential to undertake independent research.

3. 申請人於前一學年的平均積點須達 3.3 或以上。

The applicant should have attained a GPA of 3.3 or above in the preceding year.

遴選準則 Selection

1. 遴選之基本準則為申請人在研究方面的才能、表現及成果。

Students' ability, performance and outputs in research activities will be the main criteria for award.

2. 申請將交由書院獎學金委員會委派之專責小組審批，如沒有合適人選，獎項將會被撤回。

Applications will be vetted by a panel appointed for this purpose by the Scholarships and Student Finance Committee. If there are no worthy candidates, the scholarships will be withdrawn.

申請辦法 Application

請於 2019 年 9 月 2 日至 10 月 14 日下午 5 時 30 分期內透過聯合書院網頁 <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=7888771> 申請，並將獲指導老師認可的研究成果和/或證明文件交往書院學生輔導處。

Please apply online at the United College webpage <https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=7888771> during the period from 2 September to 5:30pm of 14 October 2019, and submit the research outputs and/or credentials endorsed by advisers to the College Dean of Students' Office.